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2026 VCESoft最新的312-38 PDF版考試題庫和312-38考試問題和答案免費分享：https://drive.google.com/open?
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如果你參加EC-COUNCIL 312-38認證考試，你選擇VCESoft就是選擇成功！祝你好運。

為什麼VCESoft EC-COUNCIL的312-38考試培訓資料與別的培訓資料相比，它更受廣大考生的歡迎呢，第一，這是
共鳴的問題，我們必須真正瞭解考生的需求，而且要比任何網站都要全面到位。第二，專注，為了做好我們決定
完成的事情，必須放棄所有不重要的機會。第三，人們的確會用表面來判斷一個東西的好壞，我們或許擁有最優
秀最高品質的產品，但如果以粗製濫造的方式展示出來，自然會被列為粗製濫造的產品，如果以既有創意又很專
業的方式呈現，那麼我們將得到最高的效果。VCESoft EC-COUNCIL的312-38考試培訓資料就是這樣成功的培訓資
料，舍它其誰?
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最佳的312-38考古题推薦和認證考試的領導者材料和精准覆盖的312-38考
試重點

312-38認證考試是現今很受歡迎的考試。還沒有取得這個考試的認證資的你，肯定也想參加這個考試了吧。確
實，這是一個困難的考試，但是這也並不是說不能 取得高分輕鬆通過考試。那麼，還不知道通過考試的捷徑的
你，想知道技巧嗎？我現在告訴你，那就是VCESoft的312-38考古題。
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最新的 Certified Ethical Hacker 312-38 免費考試真題 (Q25-Q30):
問題  #25 
Which of the following is designed to detect the unwanted presence of fire by monitoring environmental changes associated with
combustion?

A. Fire sprinkler
B. Fire suppression system
C. Gaseous fire suppression
D. Fire alarm system

答案：D

解題說明：
An automatic fire alarm system is designed for detecting the unwanted presence of fire by monitoring environmental changes
associated with combustion. In general, a fire alarm system is classified as either automatically actuated, manually actuated, or both.
Automatic fire alarm systems are intended to notify the building occupants to evacuate in the event of a fire or other emergency, to
report the event to an off-premises location in order to summon emergency services, and to prepare the structure and associated
systems to control the spread of fire and smoke. Answer option B is incorrect. A fire suppression system is used in conjunction with
smoke detectors and fire alarm systems to improve and increase public safety. Answer option D is incorrect. Gaseous fire
suppression is a term to describe the use of inert gases and chemical agents to extinguish a fire. Answer option A is incorrect. A fire
sprinkler is the part of a fire sprinkler system that discharges water when the effects of a fire have been detected, such as when a
predetermined temperature has been reached.

問題  #26 
The SNMP contains various commands that reduce the burden on the network administrators.
Which of the following commands is used by SNMP agents to notify SNMP managers about an event occurring in the network?

A. SET
B. RESPONSE
C. INFORM
D. TRAPS

答案：D

問題  #27 
Which of the following commands can be used to disable unwanted services on Debian, Ubuntu and other Debian-based Linux
distributions?

A. # chkconfig [service name] -del
B. # service [service name] stop
C. # chkconfig [service name]off
D. # update-rc.d -f [service name] remove

答案：D

解題說明：
In Debian-based Linux distributions, such as Ubuntu, the update-rc.d command is used to add and remove services from the startup
sequence. To disable a service, the -f option (which stands for 'force') is used along with the remove parameter to remove the
service from the startup sequence. This prevents the service from starting automatically during the system boot.

問題  #28 
Which of the following layers performs routing of IP datagrams?

A. Transport layer
B. Application layer
C. Internet layer



D. Link layer

答案：C

問題  #29 
Rosa is working as a network defender at Linda Systems. Recently, the company migrated from Windows to MacOS. Rosa wants
to view the security related logs of her system, where con she find these logs?

A. /private/var/log
B. /Library/Logs/Sync
C. /Library/Logs
D. /var/log/cups/access-log

答案：A

問題  #30
......

我們VCESoft EC-COUNCIL的312-38考試認證培訓資料，仿真度特別高，你可以在真實的考試中遇到一樣的題，這
只能說明我們的IT精英團隊的能力實在是高。現在很多IT人員雄心勃勃，為了使自己的配置檔相容市場需求，通
過這些熱門IT認證來實現自己的理想，在 EC-COUNCIL的312-38考試中取得優異的成績。VCESoft EC-COUNCIL
的312-38考試認證培訓資料能幫助你實現你的理想，它擁有眾多考生實踐的證明，有了VCESoft EC-COUNCIL的
312-38考試認證培訓資料，夢想之門將為你打開。

312-38考試重點 : https://www.vcesoft.com/312-38-pdf.html

EC-COUNCIL 312-38考古题推薦 不錯，題目跟考試內容玩去壹致，答案也比較準確，你可以點擊VCESoft 312-38
考試重點的網站下載考古題的demo，而我們的EC-COUNCIL 312-38-EC-Council Certified Network Defender CND考古
題就是你夢開始的地方，我們助您前行，為您插上翅膀自由飛翔，312-38考試是IT行業的當中一個新的轉捩點，
你將成為IT行業的專業高端人士，隨著資訊技術的普及和進步，你們會看到有數以計百的線上資源，提供EC-
COUNCIL的312-38考題和答案，而VCESoft卻遙遙領先，人們選擇VCESoft是因為VCESoft的EC-COUNCIL的312-
38考試培訓資料真的可以給人們帶來好處，能幫助你早日實現你的夢想，一般人為了通過EC-COUNCIL 312-38 認
證考試都需要花費大量的時間和精力來復習備考。

道士將雙指往前壹遞，對上了陳元的劍，老頭子阿傻究竟是不是郭家族人，已經無人能夠說清，不錯，題目跟考
試內容玩去壹致，答案也比較準確，你可以點擊VCESoft的網站下載考古題的demo，而我們的EC-COUNCIL 312-
38-EC-Council Certified Network Defender CND考古題就是你夢開始的地方，我們助您前行，為您插上翅膀自由飛
翔。
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